
 P R O C E S    V E R B A L  , 

 

          Incheiat azi  31.10.2018 ,  orele   14,00 , in  cadrul  sedintei  ordinare  a  Consiliului   local  
al  comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  din  cadrul  
Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  ordinara  prin  Dispozitia  Primarului  comunei Leleasca , 
Judetul Olt ,  cu  nr. 167 din  data  de 25.10.2018 . Din  consultarea condicii  de prezenta  rezulta  
ca din  cei  9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  sunt  prezenti  8 consilieri , lipsind  motivat  
dl. ENACHE  CONSTANTIN - Viceprimar (aflat  in  concdiu  legal  de  odihna )  ;  

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  Proiectelor   de  
hotarire  inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

        La   sedinta  de  azi participa   dl. MIERLICI  MARIN  - salariat  incadrat  la  Sistemul  de 
Alimentare  cu  Apa . 

                  DOMNILOR   CONSILIERI ; 

        Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  cum  ati  
fost  informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  prezint  urmatoarea  
ordine  de  zi ;  

    1). Proiect  de  hotarire  referitor la incheierea  executiei  bugetare  pr  trim. III  2018.                 

               Initiator - Selescu Vasilica - Primar               

       2). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  Judetului  
Olt .  

                Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

       3). Sesizari , petitii , interpelari.  

Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  sufera  
aminare ,  binenteles  daca sunt respectate  prevederile  art. 44  din Legea  nr.  215/2001 – 
privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  ulterioare  
cu  referire  la  existenta  raportului de  specialitate al   compartimentului de resort  al  Primariei  
care  se  constituie in  urgenta .  

1) . Proiect  de hotarire referitor  la alocarea  prin  transfer a sumelor pentru   
completarea fondurilor proprii ale  unitatilor   de  cult in  anul  2018 . 

 Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost  completata  : 

        Cine  este  pentru ?       8  voturi 

        Cine este  impotriva ?      -  voturi 

        Cine  se  abtine  ?       - voturi                         



 In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  8  voturi  pentru , - voturi  
impotriva -  abtineri  . 

 Va  rog  sa-mi permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  52  din  Legea nr. 
215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  
ulterioare ,  participa  fara  drept  de vot  la lucrarile  sedintei ; Stanescu Camelia , Gioarsa  Ionel 
; Paunescu Ioana  ;  

         D-na  secretar Stanescu Camelia – da  citire si  totodata  pune  la  dispozitia Consiliului  
local  procesul verbal  al  sedintei  anterioare  din  data  de  27.09.2018 ,  in conformitate cu  art.  
42 ,  alin. 5  din Legea  nr. 215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  
modificarile  si  completarile  ulterioare .    

         Intreaba  daca  sunt  observatii la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  anterioare ?            

         Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  sedintei  anterioare asa cum  a fost  
insusit . 

         Cine  este  pentru ?   8  voturi 

         Cine este  impotriva  ?    -    voturi 

         Cine  se  abtine  ?       -    voturi   

 Dl. DICU   NICOLAE   a  fost  ales   presedinte  de  sedinta  prin   hotarirea  nr. .30  

din  data  de 30.08.2018 si  il  rog sa  preia  lucrarile  sedintei  ordinare  de  azi .  

        Dl. DICU  NICOLAE    – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  preia  lucrarile 
sedintei  de  azi . 

        Se  intra  in  ordinea  de  zi  si  se  prezinta  proiectele  de  hotarire  .  

        Se  acorda  cuvintul  d-nei  PAUNESCU  IOANA - contabil pentru  a prezenta incheierea  
contului  exercitiului  bugetar , atit  pe  partea  de  venituri  si cheltuieli, plan  , realizat  si  
procent  de  realizare  la  zi . Exista  sume  neincasate , restantiri   din  anii  anteriori , de  cind   
am  luat  evidentele  de la  Administratia  Financiara . Face  o  remarca  la  toate  capitolele de  la  
cheltuieli se  observa  o  economie , mai  ales  la  cheltuielile  materiale (iluminat  public ) 
becurile  sunt din  acelea  economice  si  consumul  de  energie fiind  scazut .  

        Prezinta  in  continuare situatia  investitiilor a  caror  derulare  se  face  prin  PNDL , sumele  
au  fost  decontate potrivit  situatiilor  de  lucrari .  

        - D-na  BOBEICĂ SALOMIA - intreaba  daca  sumele  inscrise  prin contul  de  executie 
sunt  insumate  sumele  pe  cele  3 trimestre si  procentul  este facut  la  zi . Asa  cum  a  spus  si  
d-na   contabil  localitatea  este  toata  iluminata,  chiar  in  toate  satele se  obnserva  o  
imbunatatire a  bunei  gospodariri   a  localitatii . 

        - Dl. NEGREANU  ION - ridica  problema ca nerealizarile de  astazi  sa  nu  se  regaseasca 
in activitatea fostului  primar. Cind  s-a  aprobat   bugetul  local  pe  anul  2018 trebuia  sa  se  
tina  cont  la leu , trebuia  sa  fie  aprobata  organigrama ,  sa  se  majoreze  numarul  de  personal 
. 



        - Dl. POPONETE  DUMITRU - face  totusi  o  remarca  , cu  toate  ca  se  constata o  
economice  la  capitolul  de  cheltuieli - iluminat  public  ,  trebuie  sa  ne  gindim  ca totusi  mai  
exista 2  luni de  iarna  pina  la  sfirsitul  anului in  care  consumul va  fi  mult  mai  mare 
deoarece  perioada  de  iluminat  pe  timpul  noptii  va  fi  mai  mare . 

       Am  discutat  cu  ceva  timp  in  urma de  transformarea amenzilor  in  munca  in folosul  
comunitatii  ,  nu  stiu  daca  s-a  intreprins  ceva  in  acest  scop. Macar  sa  presteze  munca 
pentru  valorile  pe  care  le  au  la  amenzi, sa  se  indeplineasca  procedura prin  Instanta  de 
Judecata .  

       - Dl.  Primar - arata cu  privire  la  decontarea  sumelor  primite  prin PNDL , aceste  nu  se  
pot  majora  nici  macar  cu  indicii  de  inflatie  ,  nu isi  asuma  nimeni sa  plateasca  sume  in  
plus (exemplul  concret  la DC  49 - satul Mierlicesti )- lucari  care  trebuia  facute  pina  in  
octombrie 2017  au  fost  executate  de  catre prestator in  cursul  lunii aprilie  2018 . Cu  atit   
mai  mult  nu  se  poate depasi  suma  aprobata  prin proiect . 

        - Dl. NEGREANU  ION - arata  ca din  cele  prezentate de  catre  primar  in  ccea  ce  
priveste  lucrarea  efectuata  pe  DC  49 Mierlicesti ,  constructorul  nu  are  dreptate ,  refacerea  
lucrarilor neconforme  trebuia suportata  pe  cheltuiala  sa .  

        - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA  , revine  si  arata , in  calitatea sa  de  presedinte  la  
Comisiei  de  buget  fnante  a  analizat  incheierea  contului  exercitiului  bugeta  pe  trim. III 
2018 , apreciind ca  buna  activitatea  desfasurata , dar stam  rau la  capitolul salarii  deoarece  
sumele  nu   ajung  pina  la  sfirsitul  anului  si  atunci  trebuie  sa  ne gindim ce  mijloace  trebuie  
sa  gasim  ca  oamenii  sa  nu  sufere  din  cauza  neprimirii drepturilor  banesti .  

        - D-na  contabil - PĂUNESCU  IOANA ,  cu  privire  la  colectarea de resurse  financiare , a  
propus  si  d-lui primar  sa  se formeze mai  multe  comisii  care  sa  mearga  in  sate si  sa  
colecteze banii  restanti  din  amenzile anilor  anteriori . Daca SC Vitipomicola  SA Simburesti  
ar  achita  impozitul  datorat  pina  la  finele  anului , atunci  resursele  financiare  ar  ajunge 
pentru  achitarea  platii  salariilor . La  fel  si  Ferma  de  pasari (debitul  restant ) . 

      - Dl. NEGREANU  ION - face  o  remarca  , cind  s-a  infiintat  Ferma  de  pasari se zvonea  
ca  este  in  interesul  primarului  ,  dar  acum  se  constata  ca  este  un lucru  bun . Au  fost  
creeate  locuri  de  munca ,  se  deconteza  factura  de enerie  la  tot  Sistemul  de  Alimentare  cu 
Apa , preluarea  cerealelor  de  la  cetateni. Este  o  firma  mare  si  puternica si  care  ar  fi creeat  
si  mai  multe  locuri  de  munca .  

       - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - recomanda  ca  toate  actiunile  intreprinse  de  
administratia  publica  locala  sa  fie  transparente. Au  existat unele zvonuri ca  Primaria  se  va  
muta  in satul Toneşti si  a  trebuit multa  convingere sa  fie  infirmat acest  zvon . La constituirea  
bugetului  pentru  anul  viitor  sa  se  tina  cont  de vechile  datorii  ramase  neachitate . 

       - Dl. DICU NICOLAE - intreaba  de ce  exista excedent  la bugetul  local ? De  ce  exista 
bani  necheltuiti ? Sugereaya  ca  din  banii necheltuiti  sa  ramina  in  conturi  si  sa  nu  fie  
decontati  catre alte  plati ,  deoarece  aceasta  constituie  infractiune  de  deturnare  de fonduri . 

       - D-na  contabil - Paunescu Ioana - raspunde , prevederea bugetara a  fost  mai  mare  decit  
necesarul ,  banii  se  afla  in  cont  si  nu  pot  fi  cheltuiti  in  alte  scopuri . 



       - Dl. NEGREANU  ION  - revine si  intreaba daca pina  in  momentul de  fata personalul  
abilitat poate  pune  la  dispoyitie  informatiile  solicitate  in  sedintele  anterioare si  anume  : 

          - executia  bugetara 

          - salarii inclusiv  sporuri 

          - planificare  concedii  

          - situatii  financiare potrivit  solicitarilor  facute  prin  adresa  din  mai  2017 ; 

          - aprobarea  bugetului  sa  se  faca  din  timp  pregatit  si  dezbatut  in  cadrul  sedintei  
comisiei  pe  domenii  de  activitate(invitatie  netransmisa in  termen ) ;  

        - Dl  primar SELESCU  VASILICA  - intervine  si arata  ca  in  timpul  mandatului  d-lui 
primar Negreanu Ion ,  convocarea  se  facea mai  mult  telefonic  si  chiar  cu  1-2 ore  inainte  
de  sedinta . Daca  sustine ca  pe  timpul  mandatului  sau  au  existat  multe  reclamatii - Intreaba 
- acum  cine le  face ? 

       In  continuare dl. Presedinte  de  sedinta dl. DICU  NICOLAE  ,  supune  aprobarii 
Consiliului  local  urmatoarele  documente , si  anume  : 

       - cererea  dl. NIŢU  CONSTANTIN ,  din  comuna  Leleasca  ,  care  solicita  acordarea  
unui  ajutor  de  urgenta  in  suma  de 1000 lei ,  pe   motivul  ca a  suportat  cheltuielile  de  
imormintare  pentru  concubina  sa IOANA  LILIANA , in  urma  decesului  raminind  5  copii  
minori ,  cu  virste  cuprinse  intre  11 si  1 an . 

       Se  supune  la  vot  solicitarea  facuta .  

       Cine  este  pentru ?   8  voturi 

       Cine este  impotriva  ?    -    voturi 

       Cine  se  abtine  ?       -    voturi                   

       In  urma  votului  dv.  propunerea ca  dl.  NIŢU  CONSTANTINsa  ii  fiea  acordata  suma  
de 1000 lei  a  fost  aprobata  cu  votul  a  8  consilieri ,,pentru,,urmind  ca  primarul  sa  emita 
dispozitie  in  acest  sens . 

       - cererea d-nei NORICA PIRVESCU  prin  care  solicita inchirierea  unui   spatiul  de  locuit  
in  comuna  Leleasca , satul Tonesti , in  vederea infiintarii  unui  punct  farmaceutic .  

      Se  supune  la  vot  solicitarea  facuta .  

       Cine  este  pentru ?   8  voturi 

       Cine este  impotriva  ?    -    voturi 

       Cine  se  abtine  ?       -    voturi  

       In  urma  votului  dv.  popunerea ca  d-nei NORICA  PIRVESCU sa  i  se  inchirieze un  
spatiu  in  vederea  infiintarii unui  punct  farmaceutic  a  fost  aprobata de  principiu  cu  votul  a  
8  consilieri ,,pentru,,urmind  a se   organiza  procedura de  scoatere  la  licitatie  publica . 



       - cererea pr. Paroh  Ciucan  Vasile inregistrata  sub  nr. 2962 din  data  de  30.10.2018 prin  
care  solicita  sprijin  financiar  in  suma  de 5000 lei pentru  Parohia  Păroşi- Filia Ştefăneşti in  
vederea  efectuarii  lucrarilor  de refacere  a  gardului  la  Cimitir.  

      Se  supune  la  vot  solicitarea  facuta .  

       Cine  este  pentru ?   8  voturi 

       Cine este  impotriva  ?    -    voturi 

       Cine  se  abtine  ?       -    voturi  

       In  urma  votului  dv.  popunerea a  fost  aprobata cu votul a 8 consilieri ,, pentru,, urmind  a  
se  adopta  hotarire . 

       - Dl. POPONETE  DUMITRU - este  de  acord  cu  solicitarea din  partea  Parohiei  Păroşi- 
Filia Ştefăneşti , este  de  datoria  noastra  sa  imprejmuim  Cimitirele  deoarece  fac  parte  din  
domeniul  public .  

       - Dl MIERLICI  MARIN - in  calitate  de  invitat  si  totodata  salariat la  Sistemul  de  
Alimentare  cu  Apa ,  arata  ca  de  cind  s-a  infiintat Serviciul  public  de  Alimentare  cu Apa ,  
nu s-a  depus  contributiile  la  Casa  de  Asigurari  pentru Sanatate  si  astfel  nu  poate  beneficia  
de  nici un  serviciu  in  domeniul  sanitar . Intreaba  de  ce  nu  se  incaseaza banii  pentru  salarii 
deaorece sunt  restantieri  cu  2  luni . Consumul  de  apa a  fost  foarte  mic ,  cetatenii folosesc  
apa  numai  pentru  baut  si  prepararea  hranei , animalele se  adapa  si  din  lacurile din  
gospodarie. Sa  nu mai  fie  pasata  vina de  la  Consiliul  local la  S.A.A. sa  se  acorde  sprijinul  
maxim  din  partea  Primariei pentru remedierea  defectiunilor  aparute  ,  incasarea  debitelor  si 
incasarea  salariilor  de  catre salariatii  Serviciului  public  de Alimentare cu Apa . 

      -Dl. GIOARSA  IONEL  - Administrator  public - intervine si  intreaba :  

          - ce  suma  a fost  incasata ? 

          - cite  zile  din  saptamina  aceasta  s-a  mers  la  incasat ? 

          - la  ce  suma  totala  se ridica  salariile  angajatilor  de  la  Serviciu  public  de  Alimentare 
cu Apa ? 

      Pina  in  prezent  salariatii de  la  SAA  nu  au  stiut  mare  lucru  , salariile  le  aveau 
asigurate  de  la  primarie , in  permanenta  pentru  defectiuni  li  s-au  asigurat cei  de  la  venitul  
minim  garantat  sa sape 

      - Dl  primar  SELESCU  VASILICA  - solicita  ca  pentru  sedinta  urmatoare  ,  din  partea 
administratorului  de  la  Sistemul public  de  Alimentare  cu  Apa  sa  se  vina  cu  un  referat  
prin care  sa  se  propuna  msuri  pentru  buna  functionare  a  acestuia  . Sa  fie  descurajat furtul 
,  sa  fie  stabilite  amenzi  concrete,  sa  fie  perceputa  taxa  de  bransare cit  si  taxa  de  
rebransare ( acelasi  principiu  ca  la  CEZ).In  concluzie salariile  au  fost  marite ,  iar  
pretul/m.c.  a  ramas  acelasi  de ani  de  zile ,  trebuie  sa facem  ceva  pentru majorarea  acestuia  
, sa  se  mearga  la  ANRSC cit  mai  repede  posibil .S-a   mai  incercat  majorarea  pretului  si  
nu  s-a  obtinut  pe  motiv  ca  erau  prea  multi  angajati  la  SAA . Constata  si  o  lipsa totala  de  
interes ,  la  Dobroteasa esista  numai  o  simgura  persoana care  si  incaseaza  si  asigura  



interventiile . Serviciul  public  de Alimentare cu Apa  este  considerat  un  singur sistem , de  
cite  ori  a  venit Mierlici  la Leleasca  si  Marica  la  Mierlicesti ? Nu  au  fost  intresati  sa  stie  .  

      - Dl. BOŞTINARU VICTOR - consilierul  personal  al  Primarului , arata  ca  a  participat 
impreuna  cu  salariatii  de  la  Serviciul public  de  Alimentare  cu apa  ,  la  incasari, la  
intocmirea contractelor cit  si  la  sigilarea aparatelor  de  masurata si  a  constatat ca  fiind  un  
an ploios consumul  de  apa a  fost  mic  si  sumele  incasate sunt  foarte  mici . Consumul  de  
apa  va  fi  mic  si  in continuare  pe  perioada  iernii ,  singura  solutie viabila va  fi  majorarea  
pretului/ m.c.  

      Aduce la  cunostiinta  ca in  satul Tufaru  a  avut  loc  un  incendiu violent la  care  a  
participat  in  persoana ,  iar  masina  de  pompieri nu  a  avut  de  unde  sa  alimenteze deoarece  
nu  exista  hidrant  in  tot  satul . De  aceea  locuitorii  satului Tufaru  adreseaza  rugamintea d-lui  
primar  de  a  amplasa  un  hidrant  si  in  satul  lor . 

      - Dl  POPONETE  DUMITRU - propune  ca  prin  hotarirea ce  se  va  lua sa  fie  instituita si  
o  taxa de  interventie . Sa  fie  stabilite  ordine  clare , chiar  cu  amenzi  foarte  mari , pretul  la  
apa  sa  fie  majorat . Este pacat  ca  salariatii  sa  nu  isi  incaseze  salariile .  

      - Dl. GIOARSA  IONEL - Administratorul  public - pina  in  primavara  anului viitor  nu  
avem  ce  face, dar  la  primavara  gasim o  firma  pe  care  o  platim  sa  depisteze ocolirea  
aparatelor  de  masurare si  se  va  constata  ca  multe sunt  facute de angajatii  de  la  apa. In  
momentul  de  fata este  un lucru  bun  ca  Ferma  de  pasari achita  contravaloarea energiei  
electrice  pe  tot  sistemul  de  alimentare cu  apa ,  iar  din banii  incasati  de  la  populatie  se  
platesc  celelalte datorii ( salarii ; SGA ; Mentenanta ) ; 

      - Dl. NEGREANU  ION - din  experienta  anilor  trecuti  se  cunoaste faptul  ca  la  comuna 
Topana , pretul la  apa potabila  pe  m.c.  era  de 5  lei . S-au  facut  lucrari de sapaturi pentru 
depistarea  frurturilor ,  dar  acestea  nu  au  putut  fi  dovedite . Face o  percizare  pe  perioada  
sezonului rece  consumul  de  energie  la  Ferma  de  pasari  este foarte  mare .  

      Nimeni  nu  stie cite  drumuri s-au facut pentru  introducerea  apei  in  localitate , iar  acum  
este  pacat  sa  pierdem Sistemul . Primaria prin  salariatii  sai  sa  vina  cu  solutii  concrete .  

      - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - prin  hotarirea  care  se  va  lua sa fie  cuprinse  masuri  
precise ; sa  fie  instituita  taxa  de bransare  ; taxa  de  debransare ,  iar  muncitorii  de  la  
Serviciul  public  de  Alimentare  cu Apa  sa  trateze  problema  cu  mult  spirit  de  raspundere . 
Masurile intreprinse  sa  fie  luate  cit  mai  repede  posibil . 

      - D-na  secretar STANESCU CAMELIA - intervine  si  arata ca pentru  luarea  unor  masuri 
concrete de  functionare  a  Serviciului  public  de  alimentare  cu  apa , ce  ne  impiedica  ca  
saptamina  viitoare  sa  convocam  o  sedinta  extraordinara  de  Consiliul  local ? 

      Propunerea  este  aprobata  de toti  consilierii  prezenti  si  se  stabileste  ca  sedinta 
Consiliului  local  sa  aiba  loc JOI -8.11.2018,orele 14,00 .  

      - D-na BĂRBULESCU  ELENA - cu  privire  la discutiile  purtate  vizavi  de  Sistemul  de 
Alimentare  cu Apa are  un  comentariu  de  facut . Daca  sunt  3  oameni  angajati  la SAA , de  
ce  la punctul din Afumati , da  drumul dl. RADUINEA  IOAN ? 

                       - 06 - 



 Presedintele  de sedinta   dupa  epuizarea  discutiilor strict  la  ordinea  de  zi  supune  spre  
aprobare  urmatoarele  proiecte  de  hotarire ;  

- referitor  la incheierea  executiei  bugetare pe  trim. III 2018  ,  care  este  aprobat cu  7  
voturi pentru  ____  voturi  impotriva  1 abtineri ( dl. Consilier Negreanu Ion ) ,  devenind  astfel   
hotarirea   nr.  36  din 31.10.2018 .  

- referitor  la alocarea  prin  transfer a sumelor pentru   completarea fondurilor proprii ale  
unitatilor   de  cult in  anul  2018 ,  care  este  aprobat  cu  8  voturi pentru  ____  voturi  
impotriva  __ abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  37  din 31.10.2018 .  

     Se  stabileste ca  sedinta urmatoare sa  aiba  loc  la  data  de  08.11. 2018 ,  cu  urmatoarea  
ordine  de  zi ; 

   1). Proiect  de  hotarire  referitor la stabilirea masuri  pentru functionarea  Serviciului  
public  de   alimentare  cu  apa . 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Enache  Constantin- Viceprimar  

2). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  
Judetului  Olt .  

             Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

       3 ). Sesizari , petitii , interpelari 

Presedintele de  sedinta arata ca  s-au   epuizat  toate  punctele  inscrise pe  ordinea de  
zi ,  declara inchise  lucrarile sedintei  ordinare a Consiliului local  al  comunei Leleasca , Judetul  
Olt . 

       Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  

 

           Presedinte   de  sedinta ,                  Secretar ,   

                                             

N.Dicu                                  C. Stanescu  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


